
 

Z Á P I S N I C A 
 

zo  zasadnutia Výkonného výboru Slovenského zväzu karate, konaného dňa  

23. júna 2017 v Moštenici č. 159  – Sport Resort Slovenka 

Prítomní: Ing. D. Líška, J. Valenta, P. Baďura, PaedDr. J. Javorský, Mgr. M. Cisár, J. Poliak, 

                 M. Hajdák, V. Jankó,  Ing. P. Bozogáň, Mgr. Ľ. Striežovský, R. Gašparovičová,   

                 F. Vorobeľ, V. Semaníková, L. Roman, P. Macko 

Ospravedlnený: F. Kretovič 

Zapisovateľ: L. Roman 

Materiály k rokovaniu predložené: zaslané – email, digitálna forma, zverejnenie na 

webovej stránke zväzu, písomná forma. 

Hlasovanie: všetky uznesenia boli schválené jednomyseľne (za 13 hlasov, proti 0, zdržal sa 

0) 

 

PROGRAM 

 

1. Otvorenie 

2. Vyhodnotenie účasti reprezentácií na zahraničných turnajoch 

3. Vyhodnotenie ME seniorov 2017 – Kocaeli 

4. Vyhodnotenie ME regiónov 2017 – Pristina 

5. Vyhodnotenie M-SR detí a žiakov – Košice 

6. Príprava volebnej Konferencie SZK 

7. Plán prípravy na MS JaK 2017 - Tenerife 

8. Rôzne 

9. Záver 

 

K BODU 1. 
Rokovanie zasadnutia VV SZK 2017 otvoril a viedol prezident zväzu Ing. D. Líška. 

 

K BODU 2. 
J. Poliak – vyhodnotil účinkovanie na International Union Cup v Ľvove, kde naši pretekári 

vybojovali spolu 55 medailí. Samotné podujatie bolo na dobrej úrovni, ostatné pobytové 

podmienky vrátane stravy priemerné. Do budúcna navrhuje zvážiť početnosť výpravy,  

redukovať výjazd na 1 autobus. 

  

Uznesenie 1/6/2017 

Výkonný výbor SZK zobral na vedomie informácie p. Poliaka a vyslovil poďakovanie 

všetkým medailistom za dobrú reprezentáciu na medzinárodnom turnaji. K otázke účasti 

i pobytovým podmienkam sa bude v primeranom časovom predstihu rozhodovať 

podľa ponúkaných podmienok usporiadateľa.  

Termín:          priebežne 

Zodpovedný: sekretariát SZK 

 

J. Javorský – súťaž Karate 1 Series A v Toledo bola náročná, aj vďaka nevyhovujúcim 

tréningovým a klimatickým podmienkam, strave, časovým problémom pri prezentácii, či 

rôznorodému výkladu pravidiel počas samotnej súťaže. Za daného stavu, tak 5. miesto R. 

Cichrovej, 7. miesto E. Brázdovej a 11. miesto H. Kuklovej možno považovať za úspech.  

 



Uznesenie 2/6/2017 

Výkonný výbor SZK zobral na vedomie informácie z Karate 1 Series A v Toledo p. J. 

Javorského. VV schvaľuje, aby pri verejnom obstarávaní okrem cenových relácií, mala väčšiu 

váhu vyhovujúcejšia kvalita ubytovania a stravy. Zároveň poveruje pracovníkov 

zabezpečujúcich reprezentačné výjazdy, aby všetky potrebné informácie vedúcim 

realizačného tímu zaslali min. 7 dní vopred, resp. v prípade aktuálnych zmien, ich operatívne 

informovali. VV tiež schvaľuje výšku príspevkov jednotlivých reprezentantov. 

Termín:         priebežne 

Zodpovední: sekretariát, VV SZK 

 

K BODU 3. 
J. Poliak – na ME seniorov 2017 v tureckom Kocaeli sa zúčastnilo 496 pretekárov zo 44 

krajín. Je potešiteľné, že do bojov o medaily zasiahlo aj viacero našich pretekárov. Najviac sa 

darilo družstvu kumite žien (Viktória Semaníková, Ingrida Suchánková, Jana Vojtikevičová 

a Dominika Tatárová) a D. Imrichovi v kat. do 60kg, keď vybojovali bronzové medaily.  

Piate priečky obsadili: P. Fabián v kata, M. Homola v kat. do 67kg, M. Lieskovský v kat. do 

75kg a D. Tatárová v kat. nad 68kg.  

Kumite tím mužov (D. Imrich, M. Lieskovský, Michalec, R. Dobrotka a Ľ. Džačovský) a E. 

Brázdová v kata skončili na 7. miestach. 

Nepríjemnou súčasťou šampionátu bolo zranenie a následná hospitalizácia M. Homolu. 

Členovia VV sa zhodli na  návrhu na úhradu nákladov zo strany SZK spojených 

s nevyhnutným zotrvaním pretekára v Turecku (hospitalizácia) a jeho transporte domov. 

Negatívom pobytu bola strava, ktorá vo vysúťaženom hotely nemala dostačujúcu úroveň, čo 

však pri verejnom obstarávaní nie je možné dopredu odhadnúť.  

 

Uznesenie 3/6/2017 

Výkonný výbor SZK vyslovil poďakovanie vedúcemu realizačného tímu ME seniorov p. J. 

Poliakovi a súčasne vyslovil poďakovanie všetkým za vzornú reprezentáciu, najmä 

bronzovým medailistom – D. Imrichovi a tiež družstvu kumite žien, ako aj pretekárom, 

ktorým medaily tesne unikli.  

VV schválil refundáciu nákladov spojených s hospitalizáciou a nevyhnutným pobytom 

v Turecku M. Homolu vrátane doprovodu.  

Termín:         priebežne 

Zodpovední: sekretariát, VV SZK 

 

K BODU 4. 
J. Poliak – na ME regiónov 2017 v Pristine sa prezentovali naše 3 regionálne výbery. Tretie 

miesto napokon obsadili pretekárky Vaňušaníková, Droppová a Pištová pod hlavičkou 

ASSOCIATION KARATE CLUBS BRATISLAVA v kategórii kata dorasteniek a junioriek. 

Zhodne 5. priečky získali výbery CENTRAL SLOVAKIA – a to sestry Semaníkové spolu 

s L. Kováčikovou v kategórii kumite družstiev žien, a trio Vaňová, Jakubechová a Jankurová 

v kata dorasteniek a junioriek. VV zároveň schvaľuje rozdelenie úhrady účasti madzi SZK 

a regionálne zväzy.  

 

Uznesenie 4/6/2017 

Výkonný výbor SZK zobral na vedomie informácie z ME regiónov 2017 v Pristine a vyslovil 

poďakovanie účastníkom, najmä bronzovému triu z Association karate clubs Bratislava, ako 

aj menovaným zástupkyniam a držiteľkám piatych miest reprezentujúcich tím kata a tím 

kumite Central Slovakia.  

 



 

K BODU 5. 
D. Líška – majstrovstvá Slovenska detí a žiakov 2017 v Košiciach sa konali za účasti 514 

pretekárov (vyše 1000 štartov)pričom bolo mnoho kvalitných výkonov. Pri majstrovstvách 

bol organizovaný tzv. The WORLD KARATE DAY ako prezentácia  mladých karatistov zo 

Slovenska. The WORLD KARATE DAY bol súčasťou celosvetovej kampane WKF a naša 

prezentácia bola umiestnená v mediálnom priestore WKF. 

Celkovo boli majstrovstvá vynikajúco pripravené, za čo patrí celému organizačnému štábu z 

VÚKABU a SZK  úprimné poďakovanie.  

 

J. Valenta – vyzdvihol skvelú kulisu, výbornú organizáciu a koordináciu súťaže, ktoré boli 

základom vysokej úrovne celého podujatia.  Malá pripomienka k náročnému časovému 

harmonogramu, napriek plynulosti podujatia, 8. tatami, šampionát trval takmer 12 hodín. 

Opäť sa nastoľuje otázka, či neoddeliť súťaž družstiev. 

 

P. Baďura – je potrebné naozaj pouvažovať o oddelení šampionátov družstiev od 

jednotlivcov, s výnimkou kategórií seniorov. 

 

Uznesenie 5/6/2017 
Výkonný výbor SZK zobral na vedomie zhodnotenia majstrovstiev Slovenska detí a žiakov 

2017 a vyslovil poďakovanie VUKABU za vynikajúcu prípravu a organizáciu šampionátu. 

V súvislosti s vysloveným pripomienkami, najmä ohľadom časového harmonogramu súťaže, 

zaviazal sekretariát a komisiu ŠTK hľadať riešenia, najmä vo výbere hál,  pridaním počtu 

zápasísk, redukcii počtu štartov, prípadne v navrhovanom oddelení  súťaží družstiev.  

Termín:         január 2018 

Zodpovední:  sekretariát SZK, Komisia ŠTK  

 

K BODU 6. 
D. Líška – v otázkach prípravy Volebnej konferencie SZK informoval prítomných, že všetky 

podklady, informácie a kandidáti na funkcie, boli zverejňované na zväzovom portály 

a rozosielané prostredníctvom elektronickej pošty v zmysle Zákona o športe č.440/2015 z.z. 

a Stanov SZK. Konferencia je riadne pripravená. 

 

Uznesenie 6/6/2017 

Výkonný výbor SZK zobral na vedomie informáciu prezidenta zväzu ohľadom prípravy 

volebnej Konferencie SZK 2017. Zároveň VV schvaľuje výšku cestovného členom 

najvyššieho orgánu vo výške 0,075 €/1 km. 

Termín:         ihneď 

Zodpovedný: sekretariát SZK 

 

K BODU 7. 
J. Poliak  – príprava na MS dorastencov a juniorov 2017 na Tenerife prebieha podľa 

stanoveného harmonogramu, pričom celý plán prípravy a výjazdov je zverejnený na 

zväzovom portály: www.karate.sk . Jeho súčasťou bude aj naplánované augustové 

sústredenie. 

 

Uznesenie 7/6/2017 

Výkonný výbor SZK zobral na vedomie informáciu p. J. Poliaka, ohľadom prípravy na MS 

dorastencov a juniorov 2017. VV poveruje Komisiu štátnej reprezentácie všetky prípadné 

zmeny, alebo problémy súvisiace s účasťou na MS riešiť operatívne. Termín reprezentačného 

http://www.karate.sk/


sústredenia je 26.8. až 1.9. 2017. Súčasne VV schválil doplnenie realizačného tímu na MS 

J&K 2017 na Tenerife o J. Poliaka a D. Čiernu – technický delegát (členka komisie EKF). 

Termín:          ihneď 

Zodpovedný: VV SZK 

 

K BODU 8. 
Rôzne 

8-1) 

Generálny sekretár predložil prítomným žiadosti o členstvo vo zväze od zástupcov KARATE 

KLUBU BRVNIŠTE (št. zástupca J. Garabík) a KARATE KLUB GOJU-RYU NOVÉ 

MESTO NAD VÁHOM (št. zástupca J. Grejták). Žiadatelia splnili všetky podmienky 

v zmysle stanov SZK potrebné k žiadosti o členstvo. 

D. Líška vyzval členov VV ktorí majú informácie o žiadateľoch a ich činnosti, aby sa 

k žiadostiam vyjadrili.  

J. Poliak predseda SsZK informoval o činnosti KARATE KLUBU BRVNIŠTE,  ktorý má 

záujem pôsobiť v ich regióne a aj v SZK,  a doporučil prijatie klubu za provizórneho člena. 

Námietky, alebo pripomienky neboli vznesené.  

V. Jankó, zástupca BÚK informoval o klube KARATE KLUB GOJU-RYU NOVÉ MESTO 

NAD VÁHOM, ktorý má tiež záujem pôsobiť v BÚK a aj v SZK a splnil všetky podmienky 

na udelenie provizórneho členstva. Námietky, alebo pripomienky neboli vznesené. 

 

Uznesenie 8/6/2017 

Výkonný výbor SZK po splnení podmienok o členstvo v Slovenskom zväze karate prijíma za 

provizórnych členov SZK: 

KARATE KLUB BRVNIŠTE a 

KARATE KLUB GOJU-RYU NOVÉ MESTO NAD VÁHOM. 

Termín:          ihneď 

Zodpovedný: sekretariát SZK 

 

8-2) 

M. Hajdák – navrhol VV,  podobne ako v minulom roku, na augustovom repr. sústredení 

zorganizovať pre prítomných účastníkov odbornú prednášku ohľadom antidopingových 

pravidiel. 

 

Uznesenie 9/6/2017 

Výkonný výbor SZK schválil návrh predsedu AK SZK p. Hajdáka a poveril ho v spolupráci 

so sekretariátom pozvať zástupcov Antidopingovej agentúry SR na augustové reprezentačné 

sústredenie. 

Termín:          ihneď 

Zodpovedný: predseda AK SZK 

 

8-3) 

D. Líška – pri príležitosti životného jubilea navrhol členovi VV SZK Vojtechovi Jankóovi 

udelenie STV 5. DAN a finančnú odmenu vo výške 330,- Eur. 

Súčasne navrhol odovzdať písomné poďakovanie niekdajšiemu členovi VV SZK Prof. 

Františkovi Kačíkovi za  dlhoročné aktívne pôsobenie a vykonanú prácu pre Slovenský zväz 

karate, a to nielen na poli funkcionárskom, ale aj rozhodcovskom.  

 

Uznesenie 10/6/2017 



Výkonný výbor SZK pri príležitosti dovŕšenia životného jubilea,  schvaľuje Vojtechovi 

Jankovi finančnú odmenu 330,- Eur a STV 5. DAN.  Prof. Františkovi Kačíkovi, bývalému 

členovi Výkonného výboru SZK, venuje písomné poďakovanie za vykonanú celoživotnú 

prácu a prínos pre Slovenský zväz karate, ktoré mu odovzdá prezident zväzu na volebnej 

Konferencii SZK.  

Termín:          ihneď 

Zodpovedný: sekretariát SZK 

 

8-4) 

D. Líška – informácia z WKF o inovácii - podmienkach účasti, štartujúcich na Karate 1 

Premier League. Podrobný výklad, platný na uvedené súťaže od roku 2018 zaslaný od WKF 

je v plnom znení zverejnený na našom zväzovom portále: www.karate.sk . 

 

Uznesenie 11/6/2017 

Výkonný výbor SZK zobral na vedomie informáciu prezidenta zväzu ohľadom nových 

podmienok  účasti pretekárov na súťažiach Karate 1 Premier League.  

Termín:          ihneď 

Zodpovedný: sekretariát SZK, Komisia štátnej reprezentácie 

 

8-5) 

Komisia štátnej reprezentácie predložila VV plán prípravy a základné zloženie realizačného 

tímu na Majstrovstvá Európy 2018 kadetov, juniorov, U21 – Soči, Rusko, ktorý bude 

zverejnený na webovej stránke zväzu. 

 

Uznesenie 12/6/2017 

Výkonný výbor SZK schvaľuje plán prípravy na Majstrovstvá Európy 2018 kadetov, 

juniorov, U21 – Soči, Rusko. Súčasne schvaľuje základný realizačný tím, ktorý bude 

zabezpečovať plán prípravy a účast na podujatí v zložení:  

J. Poliak (vedúci realizačního tímu), J. Javorský, T. Kleman, P. Bozogáň, J. Novosad, P. 

Macko.  

Termín:          ihneď 

Zodpovedný: sekretariát SZK, Komisia štátnej reprezentácie 

 

8-6) 

D. Líška – informoval členov VV o dvoch podnetoch, ktoré boli doručené na zväz. Obidva sa 

týkajú klubových problémov. Podnet podala  p. I. Lichnerová, rodič dieťaťa, člena klubu 

Športová škola karate Prievidza, ktorá sa sťažuje na problémy v klube a pri prestupe do iného 

klubu. Ďalší podnet podala p. M. Píchová, v zastúpení ďalších dvoch rodičov detí, bývalých 

členov klubu Karate klub Shihan Poprad vo veci vylúčenia členov z klubu. 

Keďže podnety sa dotýkajú sporov na klubovej úrovni, prezident zväzu navrhol v zmysle 

stanov zväzu vytvoriť pre tieto dva prípady Komisiu na riešenie sporov v zložení: predseda D. 

Líška, členovia J. Poliak, F. Vorobeľ. 

 

Uznesenie 13/6/2017 

Výkonný výbor SZK  schvaľuje Komisiu na riešenie sporov v zložení: predseda D. Líška, 

členovia J. Poliak, F. Vorobeľ, ktorá sa bude uvedenými podaniami zaoberať. 

Termín:          ihneď 

Zodpovedný: Líška 

8-7) 

http://www.karate.sk/


D. Líška – informoval členov VV o Svetových hrách neolympijských športov, ktoré sa budú 

konať v Poľsku – Wroclav. Na svetové hry boli na základe výsledkov nominované Svetovou 

federáciou karate aj dve naše reprezentantky: I. Suchánková a D. Tatárová. Účasť na hrách 

zabezpečuje Konfederácia športových zväzov. 

 

Uznesenie 14/6/2017 

Výkonný výbor SZK  berie na vedomie informáciu prezidenta o nominovaní a účasti 

reprezentantiek I. Suchánkovej a D. Tatárovej na Svetových hrách neolympijských športov. 

 

8-8) 

L. Roman – informoval členov VV o návrhu pána Ľ. Ráchelu na vytvorenie samostatnej 

kategórie kata štýlu Goju ryu na súťažiach SZK pre rôzne vekové kategórie. 

J. Valenta – poukázal na skutočnosť, že štýlové majstrovstvá pre Goju ryu ale aj Shito ryu sa 

konajú ako samostatné súťaže na ktorých sa môžu zúčastniť všetci záujemcovia z radov 

členov SZK, preto by to bolo niečo navyše a už teraz máme problémy s časovou náročnosťou 

súťaží. 

 

Uznesenie 15/6/2017 

Výkonný výbor SZK  berie na vedomie návrh pána Ľ. Ráchelu, ale s ohľadom na časovú 

náročnosť súťaží neschvaľuje zmenu – doplnenie súťaží SZK o navrhované kategórie. 

 

8-9) 

Členmi VV bola diskutovaná možnosť štartu pretekára na súťaži, ktorý si zabudne členský 

preukaz. Keďže všetky údaje o pretekárovi potrebné ku štartu na súťažiach majú byť  

v informačnom systéme zväzu, po ich prekontrolovaní pracovníkom ŠTK na súťaži, pričom 

budú v poriadku, by štart mohol byť pretekárovi umožnený. Poplatok za takéto umožnenie 

štartu bol navrhutý 10.-EUR.   

 

Uznesenie 16/6/2017 

Výkonný výbor SZK  schvaľuje možnosť štartu pretekárov na súťažiach SZK aj v prípade, že 

si zabudli preukaz, za podmienok, že dôjde ku kontrole ich údajov v informačnom systéme 

zväzu, tieto budú v poriadku a pretekár zaplatí poplatok 10.-EUR.  

Termín:          ihneď 

Zodpovedný: Komisia ŠTK 

 

Uznesenie 17/6/2017 

Výkonný výbor SZK schvaľuje spracovávanie štatistík (účasti, zranení, používania senšu...) 

na všetkých dostupných súťažiach SZK. Zároveň schvaľuje preplatenie cestovných nákladov 

D. Čiernej spojených s plnením tejto úlohy vo výške 0,21EUR/Km a to aj za už vykonaný 

zber štatistík.    

 

K BODU 9. 
Zasadnutie Výkonného výboru Slovenského  zväzu karate ukončil prezident zväzu Ing.D. 

Líška. 

 

Zapísal: Roman Leopold 

Overil:  Líška Daniel 

  


